

**McLaren Print System Order**

**Order No: 89799**  
**Order Date: 2024-11-11**  
**Order Request Date:**  
**User: Cynthia Jones**  
**Phone: 586-747-6718**

**Ship Location: McLaren Macomb Hospital/Medical Office Building/ATTN Cynthia Jones-1030 Harrington Blvd Suite 101A Mt. Clemens, MI 48045**

**Brochures**  
**Quantity: 6**  
**Paragon Dept No: 52016**  
**Dept Name: MMG Cardiovascular Institute**  
**Company Number:**

**Order Total Price: 48.00**

**Item Number: MHCC-545**  
**Item Description: Nondiscrimination Poster**  
**Revision Date: 11/2024**  
**Print:**  
**Paper:**  
**Size:**  
**Fold:**  
**Finish:**  
**Drill:**  
**Poster: 11x17 lamiated**  
**Misc Info:**

**DISCRIMINATION IS AGAINST THE LAW**

McLaren Health Care "McLaren" complies with applicable Federal civil rights laws and does not discriminate on the basis of race, color, national origin, age, disability, or sex. McLaren does not exclude people or treat them differently because of race, color, national origin, age, disability, or sex. McLaren:

- Provides free aids and services to people with disabilities to communicate effectively with us, such as qualified sign language interpreters or written information in other formats (large print, audio, accessible electronic formats, other formats).
- Provides free language services to people whose primary language is not English, such as qualified interpreters and/or information written in other languages.

If you need these services, please contact any member of your care team or one of our Patient Representatives.

If you believe that McLaren has failed to provide these services or discriminated in another way on the basis of race, color, national origin, age, disability, or sex, you may file a grievance with the Patient Representative for your respective subsidiary.

You may file a grievance in person or by mail, fax, or email. If you need help filing a grievance, a Patient Representative is available to help you.

You may also file a civil rights complaint with the U.S. Department of Health and Human Services, Office for Civil Rights, electronically through the Office for Civil Rights Complaint Portal, available at <https://ocrportal.hhs.gov/ocr/portal/lobby.jsf>, or by mail or phone at:

U.S. Department of Health and Human Services  
200 Independence Avenue, SW  
Room 505F, HHS Building Washington, D.C. 20201  
1-800-368-1019, 800-537-7697 (TDD)



Complaint forms are available at <http://www.hhs.gov/ocr/office/file/index.html>.

Spanish (ES/ESPA) e habla español, tiene o se discapacita servicio gratuito de asistencia lingüística. (línea al 800) 540 2667  
Arabic (AR) لا تميزنا على أساس العرق أو اللون أو الأصل القومي أو السن أو الإعاقة أو الجنس. نحن نقدم خدمات مجانية للمساعدة في التواصل مع الأشخاص الذين لا يتحدثون اللغة الإنجليزية. اتصل بنا على الرقم 800-537-7697 (تلفون نصي)  
Chinese (CN) 我们遵守适用的联邦民权法律，并不因种族、肤色、国籍、年龄、残疾或性别而歧视。我们不会因种族、肤色、国籍、年龄、残疾或性别而排除任何人或对其区别对待。我们：  
• 为残疾人提供免费的辅助和服务，以便他们与我们有效沟通，例如：合格的签字语言解释员或书面信息的其他格式（大字、音频、可访问的电子格式、其他格式）。  
• 为母语不是英语的人提供免费的语言服务，例如：合格的解释员和/或其他语言中书写的信息。  
如果您需要这些服务，请联系您的护理团队中的任何成员或我们的患者代表。  
如果您认为我们未能提供这些服务或在其他方式上因种族、肤色、国籍、年龄、残疾或性别而受到歧视，您可以向相应的子公司患者代表提出申诉。  
您可以通过面谈、邮件、传真或电子邮件提出申诉。如果您需要帮助提出申诉，患者代表将为您提供帮助。  
您也可以向美国卫生及人类服务部，公民权利办公室，通过公民权利申诉门户网站（可在<https://ocrportal.hhs.gov/ocr/portal/lobby.jsf>上访问），或通过电话或邮件提出申诉：  
美国卫生及人类服务部  
200 Independence Avenue, SW  
Room 505F, HHS Building Washington, D.C. 20201  
1-800-368-1019, 800-537-7697 (TDD)  
申诉表格可在<http://www.hhs.gov/ocr/office/file/index.html>上获取。

**Spec Info:**